
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 54. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 stycznia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rodziny, pracy i polityki społecznej Elżbiety Rafalskiej 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się przedstawiciele rodziców, pobierających świadczenie pielę-

gnacyjne na pozostające pod ich opieką dzieci z niepełnosprawnością. Moi rozmówcy podnieśli kwestię 

ogromnych kosztów, które ponoszą w związku z rehabilitacją i zajęciami rewalidacyjnymi swoich dzieci. 

Koszty te są na tyle duże, że znacznej części rodziców dzieci niepełnosprawnych otrzymywane świadczenia 

nie wystarczają.  

Zdaniem rodziców częściowym rozwiązaniem tego problemu byłoby wprowadzenie zezwoleń na pracę na 

maksymalnie pół etatu, dorywczą lub ewentualnie chałupniczą dla wspomnianej grupy rodziców. W związku 

z tym proszę o informację, czy możliwe jest wprowadzenie postulowanych zmian. 

Jan Maria Jackowski 


